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تشکیل گروه دوستی پارلمانی ایران و عربستان در مجلس 
گروه دوستی پارلمانی ایران و عربستان،  غنا و قبرس در مجلس دوازدهم تشکیل شد. با تشکیل این گروه، انتخابات هیات رئیسه آن 
نیز برگزار شد. بر این اساس، حمیدرضا حاجی بابایی به عنوان رئیس گروه دوستی پارلمانی ایران و عربستان، غنا و قبرس انتخاب شد. 
مصطفی معینی و سلمان اسحاقی نیز به عنوان 2 نایب رئیس گروه دوستی پارلمانی ایران و عربستان، غنا و قبرس تعیین شدند. 

محسنی اژه ای:
دشمن به اشکال مختلف درصدد 

ایجاد ناامنی در کشور است
رئیس قوه  قضائیه با اش��اره به حربه ها و تاکتیک های 
دشمنان برای ناامن سازی کشور و قدردانی از مجاهدت های 
خاموش و آشکار حافظان امنیت گفت: دشمنان تلاش 
مجدانه ای را به کار بسته اند تا به انحای مختلف در کشور 
ناامنی ایجاد کنند و اگر عنایت پروردگار و مجاهدت های 
خاموش و آشکار نیرو های مسؤول نبود، اتفاقات ناگواری 

به وقوع می پیوست.
حجت الاسلام والمسلمین غلامحسین محسنی اژه ای 
دیروز با گرامیداشت هفته وحدت اظهار کرد: وحدت نیاز 
قطعی مسلمانان است؛ چنانچه مسلمانان در طول اعصار 
و مقاطع پیشین، بر محور وحدت حرکت می کردند، اصلًا 
رژیم غاصب صهیونیستی شکل نمی گرفت که بخواهد 
در طول 8 دهه این مقدار وسیع جنایات را در فلسطین 

مرتکب شود.
وی در ادامه به امر خطیر مقابله  همه جانبه با فس��اد 
در س��احت های گوناگون پرداخت و گفت: قوه  قضائیه از 
بخش ها و مجموعه های پیش��تاز در امر خطیر مبارزه و 
مقابله با فساد است؛ به هیچ وجه نباید از مبارزه با فساد در 
عرصه ها و ساحت های گوناگون اعم از اقتصادی، فرهنگی، 
سیاسی و امنیتی غافل شویم. فساد، مُسری است و از درون 
تهی می سازد، چنانچه از امر خطیر مبارزه با فساد غفلت 
ورزیم، آنگاه کشور، مردم و قوای نظام آسیب می بینند، البته 
ممکن است در مقاطع و بنا بر اقتضائات مختلف روش ها و 
شیوه های مقابله با فساد متفاوت باشد اما در اصل مقابله با 

فساد هیچ گونه تردیدی وجود ندارد.
رئیس دستگاه قضا تصریح کرد: همه ما در مقابل برخی 
ناهنجاری های اجتماعی و فرهنگی که وجود دارد مسؤولیم 
و نمی توانیم در قبال این ناهنجاری ها بی تفاوت باشیم. در 
این عرصه، بیش از پیش باید به مقوله  آموزش و تربیت 
اهتمام ورزیم و اقدامات و تدابیر پیش��گیرانه را با قوت و 

وسع بیشتری به کار بندیم. 

رئیس سازمان حفاظت اطلاعات سپاه:
 اخیرا تعرضی به مواضع ایران 

در سوریه نشده است
رئیس سازمان حفاظت اطلاعات سپاه پاسداران انقلاب 
اس��لامی گفت: ط��ی روزهای اخیر تعرض��ی به مواضع 

جمهوری اسلامی ایران در سوریه نشده است.
سردار سرتیپ پاسدار مجید خادمی در گفت وگویی، 
درب��اره بمب��اران ش��هر مصیاف س��وریه توس��ط رژیم 
صهیونیستی اظهار داشت: این روش تجاوزکارانه ای است 
که صهیونیست ها از قبل آن را دنبال و در هر زمانی هم 
پاس��خ آن را دریافت کرده اند، البت��ه طی روزهای اخیر 
تعرضی به مواضع جمهوری اس��لامی ایران در س��وریه 

نشده است.
وی ب��ا اش��اره به جنای��ات صهیونیس��ت ها در غزه 
و همچنی��ن کران��ه باختری اف��زود: پ��س از عملیات 
توفان الاقصی، فشار کشنده ای بر رژیم صهیونیستی وارد 
شده و آنها برای ادامه حیات ننگین خود در حال دست 
و پا زدن هستند و در چنین شرایطی، با توجه به ماهیت 
پلید صهیونیس��ت ها، مبادرت آنها ب��ه اینطور جنایات 

غیرمنتظره نیست.
وی با بیان اینکه »رژیم صهیونیستی در شرایطی قرار 
دارد که نمی تواند براحتی به آتش بس تن دهد«، گفت: این 
رژیم در صورت نپذیرفتن آتش بس، باید بتواند صحنه  نبرد 
را تغییر دهد و این موضوع را بررسی کند که آیا می تواند 
پای دیگران را به میدان نبرد باز کند یا خیر. از سوی دیگر، 
گشوده شدن عرصه نبرد در کرانه باختری، موضوعی است 

که رژیم اشغالگر بشدت از آن وحشت داشت.
رئیس س��ازمان حفاظت اطلاعات س��پاه یادآور شد: 
در کرانه باختری س��ال ها بود که درگیری رخ نمی داد و 
سلاحی وجود نداشت اما امروز می بینیم بخش عمده ای 
از رزمندگان در کرانه باختری مسلح شده ، امکانات لازم 
را به دست آورده  و با رژیم صهیونیستی درگیر می شوند. 
ای��ن رژیم به  رغم همه فش��ارهایی ک��ه پس از عملیات 
توفان  الاقصی به مردم غزه وارد کرد، نتیجه ای نگرفته است 

و دنیا به جنایات صهیونیست ها پی برده است.
وی افزود: رژیم صهیونیستی در یک تنگنای بشدت 
شکننده قرار گرفته که موجب دست و پا زدن آنها می شود؛ 
از جمله شبیه غلطی که در تهران کردند و همه می دانند 
که پاسخ آن محفوظ است و در شرایطی خاص و با اقدامی 

مناسب، داده خواهد شد. 

امیر حاتمی: 
اجازه هیچ گونه تعدی و تجاوزی را 

نمی دهیم
مش��اور فرمانده معظم کل ق��وا در امور ارتش گفت: 
جمهوری اسلامی ایران در عین پایبندی به صلح، اجازه 
هیچ گونه تعدی و تجاوز را به هیچ کشوری نمی دهد و با 

اقتدار از امنیت ملت خود حراست می کند.
امیر سرتیپ امیر حاتمی در آیین افتتاحیه ششمین 
نمایشگاه کتاب صلح و دفاع که صبح دیروز در دانشگاه 
فرماندهی و ستاد ارتش )دافوس آجا( برگزار شد، پرداختن 
به موضوع امید و  گس��ترش صلح را اقدام پس��ندیده ای 
دانست و بیان کرد: صلح همواره به عنوان یکی از مفاهیم 
بنیادین در ادبیات سیاسی و اجتماعی مورد توجه بشر بویژه 
اندیشمندان بوده، چرا که تاریخ بشر مشحون از جنگ و 

درگیری بوده است.
مشاور فرمانده معظم کل قوا خاطرنشان کرد:  تاریخ 
تاکنون 8۰۰ هزار جنگ را ثبت کرده و در طول 3 هزار و 
۴۰۰ سال گذشته، جهان حدود  2۰۰ سال را بدون جنگ 
گذرانده است، بنابراین جلوگیری از وقوع جنگ و تلاش 
برای برقراری صلح از آغاز زندگی جمعی بشر، دغدغه ای 

اصلی و مهم در اذهان رهبران و متفکران بوده است.
وی با بیان اینکه گسترش جنگ ها و پیامدهای دردناک 
آن موجب شد ادبیات و مفهوم صلح، رنگ سلبی بگیرد، 
اظهار کرد: اکنون عدم وجود جنگ به مفهوم صلح تلقی 
می ش��ود. گسترش تس��لیحات و پیمان های نظامی در 
سال های بعد از جنگ دوم جهانی نتیجه این نوع نگرش 
بود، لیکن باز هم تجربه تلخ جنگ های مس��تمر گویای 

حقیقت آن است.

گروه سیاس�ی: با گذش��ت بی��ش از یک ماه و نی��م از آغاز 
ریاست جمهوری دکتر مسعود پزشکیان، نخستین نشست 
خبری رئیس دولت چهاردهم عصر دیروز در سالن اجلاس 
سران کشورهای اسلامی با حضور بیش از 3۰۰ خبرنگار از 
رس��انه های داخلی و خارجی برگزار شد. نشستی دیرهنگام 
ک��ه خود رئیس جمهور نیز به این موضوع اش��اره کرد و در 
ابتدای جلس��ه گفت: سوال می شد چرا جلسه نمی گذارید؟ 
من می گفتم بگذارید یکس��ری کاره��ا را انجام دهیم، بعد 
جلسه می گذاریم. پزشکیان که دیروز در آغاز هفته وحدت با 
خبرنگاران سخن می گفت، اشاره ای به این مناسبت داشت و با 
پرداختن به مساله وحدت در میان مسلمان، همچنین وفاق در 
داخل کشور، پیرامون مسائلی چون قرارداد 2۵ ساله با چین، 
موضوع ناترازی ها، گرانی نان، بحث FATF، پرسش درباره 
دیدار احتمالی با رئیس جمهور آمریکا، احتمال درگیری با رژیم 
صهیونیستی و دیگر مسائل پاسخگوی سوالات خبرنگاران شد. 
نخستین نشست خبری رئیس جمهور از همان ابتدا با لحنی که 
پزشکیان در پیش گرفته بود، تا حدی از حالت رسمی خارج 
شد و با حواشی ای چون پرسش از میزان حقوق رئیس جمهور 
و نوع مواجهه ایران با تهدیدات اسرائیل همراه بود. سوالی که 
پزشکیان اینطور به آن پاسخ داد: »بی خود می کند بزند، بزند 

ما هم می زنیم«.
در دقایق اولیه نشست خبری دیروز، رئیس جمهور در پاسخ 
به سوال یکی از خبرنگاران پیرامون معیشت مردم، موضوع 
را به بحث FATF و برجام مرتبط کرد و گفت: در گام اول 
باید اختلافات داخلی را حل کنیم و اعتماد و اطمینان برای 
تولیدکنندگان و س��رمایه گذاران فراهم کنیم و به نوآوران و 
نخبگان فضا دهیم. سپس مسائل خود با دنیا از جمله در زمینه 
FATF و برجام را حل کنیم تا کشور را به آن چشم اندازی 

که رهبر معظم انقلاب بیان کردند برسانیم. 
■ FATF نامه به تشخیص مصلحت نظام درباره

وی همچنین در پاسخ به این سوال که دولت چهاردهم 
چطور می تواند با رفع ناترازی ها به رفع فقر و بهبود اقتصاد 
کمک کند، مجددا به موضوع FATF پرداخت و پاسخ داد: 
چاره ای جز حل بحث FATF نداریم. حتما در این باره نامه ای 
به مجمع تشخیص می نویسم تا این مساله دوباره در دستور کار 
این مجمع قرار بگیرد تا بتوانیم حلش کنیم و باید حلش کنیم.

 CCTV پزش��کیان در ادامه در پاسخ به سوال خبرنگار
چین مبنی بر اینکه چین و ایران دارای روابط دوستانه بوده و 
در روابط سیاسی و اقتصادی از هم حمایت می کنند، ایران و 
چین هردو عضو جزو سازمان های شانگهای و بریکس هستند، 
آینده روابط ایران و چین را چگونه ارزیابی می کنید، بیان کرد: 
با چین هم تا حالا ارتباط خوبی داشتیم. بیشتر ارتباطات ما با 
چین، روسیه و کشورهای همسایه است. کاری که چین درباره 
میانجی گری بین ما و عربستان سعودی انجام داد برای حل 
اختلافات یک گام مثبت برای تقویت ارتباط های منطقه ای بود. 
موافقتنامه مشترک 2۵ ساله بین ایران و چین یکی از جاهایی 
است که باید متمرکز شده و اجرایی شود. وی خاطرنشان کرد: 
من به عنوان رئیس جمهور مصمم هستم آنچه را که نوشته 
شده و قرار بود اجرایی شود، عملیاتی کنم. راه های ارتباطی 
بین کش��ورهای منطقه شکل گرفته و می تواند هدف چین 
در دسترسی به بازار ما و ارتباط ما با چین را تکمیل کند. ما 
شاهراه هایی را می خواهیم ایجاد کنیم که در جاده ابریشم بود. 
ما با چین یک شریک کاملا همراه و استراتژیک خواهیم بود و 
آن را تقویت خواهیم کرد. تلاش می کنیم آنچه را که نوشته 

شده عملیاتی کنیم و همکاری افزایش پیدا کند.
باید به سمت حل ناترازی ها برویم ■

در ادامه مجددا یکی از خبرنگاران س��والی پیرامون حل 
مشکل ناترازی ها و برنامه دولت برای دستیابی به اهداف برنامه 
هفتم پرسید و پزشکیان پاسخ داد: در زمینه رونق تولید قدم 

اول آزاد کردن و ایجاد بس��تر مناس��ب برای تولیدکنندگان 
داخلی است . اکثر آنان گلایه دارند که چون FATF نیست 
مشکل دارند و در نظر داریم که این مشکلات را حل کنیم 
تا ارتباطات با دنیا هم تس��هیل شود. بدون برنامه ریزی حل 

مشکلات کشور امکان ناپذیر است .
وی تاکید کرد: ادامه روند امروز که ناترازی در برق، گاز و 
بنزین است وضعیت را روز به روز بدتر می کند. باید به سمت 
حل ناترازی ها برویم و نباید بگوییم اگر در اینجا به ناترازی 
دست بزنیم صدا بلند می شود. در این زمینه رسانه ها باید به 
ما کمک کنند و ایده دهند تا بتوانیم مشکلات را حل کنیم.

آیا ایران به یمن هایپرسونیک داده است؟ ■
پزشکیان در پاسخ به سوال خبرنگار الجزیره مبنی بر اینکه 
شاهد بودیم انصارالله یمن موشک هایپرسونیک علیه اسرائیل 
زد و آیا ایران موشک هایپرسونیک به انصارالله یمن داده است؟ 
بیان کرد: اکنون رفتن نیروی انسانی به یمن با یک هفته تاخیر 
انجام می شود. یعنی یک انسان به یمن به راحتی نمی تواند 
برود، حال چگونه یک موش��ک از ایران به یمن رفته و اینها  
ندیده اند. اصلا چنین چیزی نیس��ت. ما اصلا از این موشک 
در ایران نداریم، اینکه اینها توان پیدا کردند تا این موشک را 
داشته باشند کار یک روز و یک هفته و یک سال نیست. علم 

و مهارت در طی زمان به دست می آید.
وی اضافه کرد: به دس��ت آوردن این تکنولوژی در طول 
یک سال جنگ غیرممکن است، اما اینکه ما با هم هماهنگ 
هستیم و به هم کمک می کنیم، بله! به هم کمک می کنیم. 
اسرائیل در حال نسل کشی بوده و زن و بچه ها را می کشد و 
ما نسبت به آن اعتراض داریم. دنیا ایستاده و در مقابل دیدگان 
دنیا آنجا نسل کشی شده و هیچ کس جلوی آنها را نمی گیرد. 
آمریکا و اروپا نیز به اسرائیل هم موشک می دهند و هم بمب 
می دهند، هم از آن دفاع می کنند. اگر اینها نسبت به اسرائیل 
و  امنیت آن نگران هس��تند چرا نسبت به مردم بی گناه که 

ترور می شوند نگران نیستند.
افزایش قیمت نان و واکنش دولت به آن ■

رئیس جمهور همچنین در پاسخ به سوال خبرنگاری مبنی 
بر اینکه »آیا افزایش قیمت نان در تهران با موافقت دولت انجام 
شد و در غیر این صورت چرا با آن مخالفتی صورت نگرفت و آیا 
قرار است شاهد ادامه روند افزایش قیمت ها باشیم و دولتمردان 
هیچ واکنشی نشان ندهند« تأکید کرد: حق با شماست، ما 
در تمام صحبت ها گفتیم که نگاه مان به طرف کسانی است 

که مشکل دارند و سفره های مردم نباید مشکل پیدا کند.
وی افزود: این نکته در جلس��ات دولت نیز ابلاغ ش��ده و 
مشکلاتی را هم که تا حالا وجود داشته تلاش کرده ایم تا حد 

امکان رفع کنیم. به طور مثال بدهی گندمکاران را داشتیم 
و پولی برای پرداخت آن وجود نداشت، پولی برای پرداخت 
حقوق بازنشس��تگان وجود نداشت، در خصوص پرستاران و 
بیمارستان ها هم مشکلاتی داشتیم. البته در موارد دیگری 

هم شاهد ناترازی هستیم.
پزش��کیان ادامه داد: تلاش می کنیم ت��ا حد امکان این 
مش��کلات را حل کنیم، آن مصوبه هم جزو مواردی اس��ت 
که به ما ارث رسیده است، لذا کاری که باید انجام بدهیم و 
هم اکنون نیز در حال انجام آن هستیم حل ناترازی ها و رفع 
ناعدالتی هاس��ت، چون اگر اینگونه ادامه دهیم، به هر میزان 
که پول چاپ کنیم، همان سفره  به هر قیمتی بدهیم، روز به 

روز فقیرتر خواهد شد.
سفر به آمریکا/ رابطه با روسیه ■

پزشکیان در پاسخ به پرسش خبرنگار فرانس 2۴ درباره 
راه��کار دولت چهاردهم برای رفع تحریم ها و نحوه تعامل با 
مجلس شورای اسلامی در این زمینه،  چگونگی مدیریت تنش 
با آمریکا و امکان از س��رگیری مذاکرات با توجه به ش��رایط 
حساس منطقه متأثر از تحولات فلسطین گفت : ما با کسی 
دعوا نداریم، فقط نمی خواهیم تحریم شویم. ما پایبند به قوانین 
بین المللی هستیم و خواهیم بود. اقدام رژیم صهیونیستی در 
ترور شهید هنیه در تهران،  تلاش برای کشاندن ایران به جنگ 
منطقه ای بود.  جمهوری اس��لامی فعلا خویشتنداری کرده 
است اما حق دفاع را برای خود در زمان و محل مشخص و با 

روش های خودمان محفوظ می دانیم.
رئیس جمهور همچنین با اش��اره به سفر قریب الوقوع به 
آمریکا گفت: این هفته به آمریکا سفر می کنیم و بعد از آن 
سفر استانی خواهیم داشت و در این بازه پیگیر این موضوع 

خواهیم بود.
وی افزود: آمریکایی ها از ما آدم هایی س��اختند که خیال 
می کنند جنگ طلب هس��تیم. ما صلح طلب هستیم، تمام 
پیامبران آمدند تا صلح در جامعه اجرا شود. پزشکیان گفت: 
اینها هستند که ما را وادار می کنند حداقل کاری کنیم که 
بتوانیم از خودمان دفاع کنیم نه اینکه هر وقت دل شان خواست 
به خاک ما تجاوز کنند و ما هم در مقابل آنها سر خم کنیم، 

ما هیچ وقت در مقابل آنها سر خم نمی کنیم. 
پزشکیان در ادامه در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آیا امکان 
صحبت با رئیس جمهور آمریکا نیز وجود دارد، گفت: بحث اگر 
با آمریکا و رئیس جمهورش صحبت کنیم، این است که اول 
آنها باید برادری ش��ان را ثابت کنند بعد از ما ارثیه بخواهند. 
یعنی اگر واقعا ما بدانیم آن چیزهایی که نوشتیم پاره نکنند، 
با هم گفت وگو می کنیم. پزشکیان همچنین گفت: اول باید 

نش��ان بدهند با ما دشمنی ندارند تا گفت وگو کنیم، ما که 
آمریکایی ها را تحریم نکردیم و دور آنها پایگاه نظامی نزدیم.

رئیس جمهور همچنین در پاسخ به سوال خبرنگار شبکه 
راشاتودی روسیه درباره اینکه فکر می کنید شرکت در جلسات 
بریک��س می تواند به تحقق اهداف اقتصادی و رابطه ایران با 
روسیه کمک کند، گفت: ارتباط ما با روسیه، چین و کشورهای 
منطقه بسیار خوب بوده و این را با قدرت ادامه خواهیم داد.

پزشکیان با بیان اینکه اینطور نیست که اگر با دنیا صلح 
و معامله کنیم دوستان خود را فراموش خواهیم کرد، گفت: 
کشور روسیه هم همسایه ما بوده و هم ارتباطات مناسبی از 
نظر اقتصادی، اجتماعی و راهبردی با یکدیگر داریم و لذا این 
دیدارها می تواند آن مصوبات و نگاه هایی را که شهید رئیسی 
در گذش��ته به آن داش��ت و وزارت خارجه نیز در این رابطه 

کارهایی انجام داد اجرایی و عملیاتی تر کند.
وی اف��زود: اطمینان دارم که اگر ما با کش��ورهای عضو 
بریکس و منطقه  تعامل کنیم در این صورت آن تحریم های 
ناجوانمردانه ای که آنها می خواهند بر ما تحمیل کنند نخواهد 
توانست بر ما اثرگذار شود. رئیس جمهور گفت: ما دوست نداریم 
با کشوری اختلاف داشته باشیم و با آن قطع رابطه کنیم ولی 
دوست هم نداریم کسی به ما زور بگوید و ما زیر بار زور برویم.

نمی دانم چقدر حقوق می گیرم! ■
رئیس جمهور در پاسخ به سوال خبرنگاری مبنی بر اینکه 
»ش��فاف بگویید چقدر حقوق می گیرید« در پاس��خ گفت: 
خداوکیلی نمی دانم چقدر حقوق می گیرم، می گویند 6۰-7۰ 
میلیون است. کلش در این محدوده است. چون من به پول 
نگاه نمی کنم. اصلا دیگر به این پول ها نیاز ندارم. در زندگی 
از من گذشته است که دنبال پول یا پست، چه می دانم زمین 

و کاری یا چیزی باشم.
همچنی��ن رئیس جمهور پیش از پاس��خ درب��اره میزان 
حقوق دریافتی اش در واکنش به این سوال که هزینه ستاد 
انتخاباتی تان چقدر بود، اظهار کرد: من اصلا پول نداش��تم، 
عده ای آمدند و به ما ارز و پول دادند اما به تیمم گفتم پول ها 
را برگردانند تا فردا مطالبه گر نشوند. خودم هم خدا وکیلی 

نمی دانم چه شد که این طوری شد!
اسرائیل بزند ما هم می زنیم ■

رئیس جمهور در پاس��خ به س��وال خبرنگار العالم درباره 
برقراری ارتباط ایران و مصر نیز عنوان کرد: در رابطه با کشور 
برادر، دوست و مسلمان مصر از خدا می خواهیم با هم ارتباط 
داشته باشیم. در نتیجه در نخستین فرصت ممکن با مسؤولان، 
وزرا و ریاس��ت جمهوری مصر ارتب��اط برقرار خواهیم کرد و 
گفت وگو می کنیم. در اول صحبتم گفتم ما مسلمانان با هم 
برادر هستیم و این را واقعا از ته قلبم گفتم و شعار نمی دهم.

وی اف��زود: خداوند در قرآن کریم فرموده: ش��یطان بین 
مسلمانان دعوا انداخته است و باید با خوبی و احسان با یکدیگر 
صحبت کنیم. ارتباط با کشور برادر و دوست مصر تا جایی که 
از دست ما بر بیاید استقبال و هماهنگ خواهیم بود و تلاش 

می کنیم اتفاق بیفتد.
پزشکیان اظهار کرد: انرژی هسته ای و جدول بندی آن، در 
دست طرفی است که می خواهد صلح کند یا نکند. ما پایبند 
همین چارچوب هایی هستیم که آنها می خواهند اما آنها پایبند 

همان چارچوب هایی نیستند که خودشان نوشته اند.
وی ادامه داد: نمی شود ما عمل کنیم و آنها عمل نکنند 
و بعد بگویند هر طور که ما می خواهیم عمل کنید. ما به آن 
چارچوب ها عمل کردیم و آنها پاره کردند و اگر می خواهند 
صلح ش��ود باید به آن عمل کنند. رئیس جمهور خاطرنشان 
کرد: ما دنبال سلاح هسته ای نیستیم اما حاضر نیستیم به ما 
زور بگویند. حاضر نیستیم اسرائیل را تا دندان مسلح کنند 
و جلوی ما بگذارند و بگویند آن )رژیم صهیونیستی( شما را 

می زند، البته بی خود می کند بزند. بزند ما هم می زنیم.

تأکید رئیس جمهور در نخستین نشست خبری با اهالی رسانه

اسرائیلرامیزنیم

گروه سیاسی: رهبر حکیم انقلاب اسلامی پیش از ظهر دیروز 
در دیدار جمعی از علما، امامان جمعه و مدیران مدارس علمیه 
اهل سنت سراسر کشور، حفاظت از هویت گران سنگ »امت 
اسلامی« را ضروری خواندند و با تأکید بر اهمیت وحدت اسلامی 
و تلاش های بدخواهان برای مخدوش کردن آن، گفتند: موضوع 

»امت اسلامی« به هیچ وجه نباید فراموش شود.
ب��ه گزارش پایگاه اطلاع رس��انی دفتر مقام معظم رهبری، 
حضرت آیت الله العظمی خامنه ای در این دیدار که به مناسبت 
آغاز هفته وحدت و ایام سالروز ولادت باسعادت نبی اکرم)ص( 
برگزار شد، گفتند: مساله هویت امت اسلامی، مساله ای اساسی 
و فراتر از ملیت است و مرزهای جغرافیایی، حقیقت و هویت 

امت اسلامی را تغییر نمی دهد.
ایشان با اشاره به تلاش های خصمانه برای بی تفاوت کردن 
مس��لمانان به هویت اسلامی خود، افزودند: این خلاف تعالیم 
اسلامی است که یک مسلمان از رنج مسلمانی دیگر در غزه یا 

دیگر نقاط جهان غافل باشد.
رهبر انقلاب اسلامی، علمای اهل سنت را به تکیه بر هویت 
اس��لامی و امت اس��لامی فراخواندند و با اشاره به طراحی ها و 
فعالیت های سابقه دار بدخواهان برای دامن زدن به اختلاف های 
مذهبی در جهان اسلام بویژه در ایران، خاطرنشان کردند: آنها با 
استفاده از ابزارهای فکری، تبلیغی و اقتصادی به دنبال جداسازی 
شیعه و سنی در کشور ما و هر منطقه دیگر اسلامی هستند و 
با اقداماتی همچون وادار کردن افرادی از طرفین به بدگویی به 

لجاجت و اختلاف دامن می زنند.
حضرت آیت الله خامنه ای علاج و راه مقابله با این توطئه ها را 
تکیه بر وحدت خواندند و تاکید کردند: موضوع وحدت نه یک 

تاکتیک، بلکه یک اصل قرآنی است.
رهبر انقلاب اسلامی با ابراز تأسف از برخی اقدامات دانسته 
یا نادانسته برای مخدوش کردن وحدت شیعه و سنی گفتند: 
البته با وجود انبوه توطئه ها، جامعه اهل سنت ما مجدانه با این 
انگیزه های خصمانه مقابله کرده است که گواه آن ۱۵ هزار شهید 
اهل سنت در دفاع مقدس و مقاطع دیگر و شهادت جمع زیادی 

از علمای اهل سنت در راه حق و انقلاب است.

حضرت آیت الله خامنه ای دستیابی به هدف مهم عزت امت 
اسلامی را جز از راه اتحاد میسر ندانستند و گفتند: امروز یکی 
از واجبات قطعی حمایت از مظلومان غزه و فلس��طین است و 
اگر کسی از این تکلیف سرپیچی کند، قطعا نزد پروردگار مورد 

سوال قرار خواهد گرفت.

در ای��ن دیدار، مولوی عبدالرحمن چابهاری از علمای اهل 
سنت استان سیستان وبلوچستان و امام جمعه چابهار، مولوی 
عبدالرحیم خطیبی از علمای اهل سنت استان هرمزگان و امام 
جمعه قشم و ماموستا عبدالسلام امامی از علمای اهل سنت 
آذربایجان غرب��ی و امام جمعه مهاباد، با تقدیر از رویکردهای 

وحدت آفرین جمهوری اسلامی و رهبر انقلاب و حمایت های 
ایش��ان از جامعه اهل س��نت، بر تقویت زمینه های وحدت زا و 
استفاده از ظرفیت های بومی بویژه در مناطق سنی نشین برای 
پیشرفت کش��ور تأکید کردند و موضوع مقابله با جریان های 

تکفیری و افراط گرا را نیز یک ضرورت دانستند.

رهبر انقلاب در دیدار جمعی از علما، امامان جمعه و مدیران مدارس علمیه اهل سنت سراسر کشور تأکید کردند

حفظهویتامتاسلامی


